



雙面電腦圓筒提花機(護具系列) 長宏

Double Side Computerized Jacquard Machine (Protector series)



CH-CGJ01-C



雙面電腦圓筒提花機(護具系列)

型號	CH-CGJ01-C				
適合原料	各類原料紗均適合織造。純棉、化學纖維、混紡等。				
特性	<ul style="list-style-type: none"> ◆本機的設計精良，經長期精心研究，任何初學者皆可輕易操作。圖樣以電腦繪製操作簡單、性能優異，以及不同速度的變頻器控制系統，具有高可靠性及低價格的競爭優勢，最適合市場需求。 ◆圖樣及設置參數，可輸入、輸出到USB保存。 ◆同一個列，包括底紗，可編織4色。 ◆同一行一個主色和3個輔色。 ◆最大花型範圍為48萬點陣圖。 ◆三相電源220/380/415及50/60 Hz均兼用。 ◆選針器刀片可在8刀範圍之內任意選擇。 ◆可另購其他配備零件，變換不同織法。 				
針筒尺寸	4"至16"				
針距	18G以下(雙面機)				
針數	依客戶指定				
馬力	1/2~1HP(馬達的電壓及頻率可依客戶指定)				
R. P. M.	10"至50/8"至60/4"至70				
佔地面積	110公分X100公分				
高度	300公分				
	尺 寸	6"	7"	8½"	10"
	淨 重	290公斤	310公斤	320公斤	330公斤
	毛 重	395公斤	450公斤	460公斤	470公斤
	裝箱尺寸	120cmX87cm X220cm	125cmX102cm X220cm	138cmX109cm X220cm	138cmX109cm X220cm

Double Side Computerized Jacquard Machine (Protector series)

Model	CH-CGJ01-C				
Application	Suitable for all kinds of yarns. Pure cotton, synthetic yarn and blended fabrics.				
Features	<ul style="list-style-type: none"> ◆The machine possesses excellent design, solid structure and easy operation. And beginner can easily operate it. ◆Pattern and setting up parameter can be saved in USB input and output. ◆Possibility of 4 color plus ground on the same line. ◆One main feed plus three pattern feeds on the same courses. ◆Pattern Depth up to 480,000 dots.(BMP) ◆Available in 220/380/415V, 3phase 50/60Hz. ◆Actuator can be chosen freely during 8 butts. ◆For differing way of knitting. It can purchase optional parts. 				
Cylinder Diameter	4" to 16"				
Gauge	below 18G.(Double side)				
Number of Needle	It can be appointed at the request of customer.				
Power	1/2~1HP.(the voltage and frequency of motor can be appointed at the request of customer)				
R.P.M.	10" to 50/8" to 60/4" to 70				
Space Occupied	110CMX100CM				
Height	300CM				
	SIZE	6"	7"	8½"	10"
	NET WEIGHT	290KGS	310KGS	320KGS	330KGS
	GROSS WEIGHT	395KGS	450KGS	460KGS	470KGS
	PACKING DIMENSIONS	120cmX87cm X220cm	125cmX102cm X220cm	138cmX109cm X220cm	138cmX109cm X220cm